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Styreleder Inga Steen ønska alle hjertelig velkommen på vegne av styret.  

Årsmøtet presenterte seg for hverandre. I alt var 20 til stede, digitalt og  
fysisk.   

Vedtak, beslutninger, forslag og vedtaksrelevant informasjon i lilla tekst. 

2 av 13 Årsmøte i Norges Fredslag 26. mars 2022 SAK 1: Godkjenning av 

stemmeberettigede   

NFLs vedtekter sier følgende om årsmøtets sammensetning:  

§4 Årsmøtet   

d) Sammensetning:  
i. Alle medlemmer som har betalt kontingent for inneværende eller  
foregående år, og som er innmeldt minst fire uker før årsmøtet, har  
stemmerett  
ii. Om 2/3 flertall av de stemmeberettigede i henhold til ovennevnte punkt  
på   

årsmøtet ønsker å gjøre unntak fra disse kriterier for stemmerett, kan  
årsmøtet   

gjøre dette  
iii. Alle medlemmer har tale- og forslagsrett  
iv. Styret kan invitere æresmedlemmer og andre gjester til årsmøtet.  
Gjester som ikke er medlemmer kan innvilges talerett   

Hovedregelen om stemmerett er gitt i punkt (i), og om møte- og talerett i  
punkt (iii). Det åpnes i punkt (ii) for at årsmøtet med 2/3 flertall kan gjøre  
unntak.   
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Siden påmeldingsfristen i innkallingen til årsmøtet ble satt til 1.mars, fire  
dager etter innmeldingsfristen i henhold til vedtektene, foreslår styret at  
det er påmeldingsfristen som gjelder for nye medlemmer for å få innvilget  
stemmerett. For medlemmer som har betalt kontingent for det forrige året,  
vil styret vil også foreslå at kontingent kan innbetales på årsmøtet hvis det  
ikke er gjort tidligere, og at stemmerett innvilges i det kontingent er  
innbetalt.   

Det ble enstemmig vedtatt unntak for andre oppmøtte medlemmer, iht  
punkt (ii).  

Vedtak: Stemmerett innvilges til alle som var innmeldt i NFL innen 1.  
mars 2022, og medlemmer som har betalt kontingent for 2021 og betaler  
for 2022 på årsmøtet. Stemmerett innvilges også for andre oppmøtte  
medlemmer, iht punkt (ii).  

Det er 20 personer med stemmerett. Antallet sank noe i løpet av møtet, da  
enkelte måtte forlate møtet tidligere. 

3 av 13 Årsmøte i Norges Fredslag 26. mars 2022 SAK 2: Godkjenning av 

forretningsorden for årsmøtet  Forslag til forretningsorden:   

1. Endringsforslag må leveres skriftlig   

2. Møteleder har myndighet til å fastsette maksimal taletid og frist for  
nye   
endringsforslag   

3. Møteleder kan tillate inntil 2 replikker til debattinnlegg med  
påfølgende svarreplikk.   
En replikk skal være maksimum ett minutt lang   

4. For valg og avstemninger, henvises til vedtektenes §§ 4 g og h   

5. Årsmøtet kan med 2/3 flertall vedta å realitetsbehandle forslag som  
er kommet inn   
etter de frister som er fastsatt, der ikke annet er eksplisitt skrevet i  
vedtektene.   
Dersom de oppnår dette kan de vedtas med vanlig flertall.  6. 

Endringer i forretningsorden kan vedtas av årsmøtet med 2/3 flertall  

Vedtak: Forretningsorden godkjennes av årsmøtet.  

SAK 3: Godkjenning av innkalling og dagsorden   

Innkallingen til årsmøtet ble sendt ut på e-post 20. januar. Det er over 9  
uker før årsmøtet. Fredslagets vedtekter krever at innkalling skal sendes  
ut senest 6 uker før årsmøtet.   
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Etter en kort introduksjon fra fungerende styreleder Inga Steen, hadde  
årsmøtet en presentasjonsrunde av de digitalt og fysiske oppmøtte. Både  
nylig innmeldte medlemmer og medlemmer med flere tiårs erfaring var til  
stede.  

Vedtak: Årsmøtet 2021 er innkalt i henhold til vedtektene.  

Forslag til dagsorden – årsmøtet 2022   

SAK 1: Godkjenning av stemmeberettigede  
SAK 2: Vedtak av forretningsorden for årsmøtet 
4 av 13 Årsmøte i Norges Fredslag 26. mars 2022  

SAK 3: Godkjenning av innkalling og dagsorden  
SAK 4: Valg av møteleder, ordstyrer, referent og to referatunderskrivere 
SAK 5: Godkjenning av protokoll fra forrige årsmøte  
SAK 6: Forslag til vedtektsendringer  
SAK 7: Årsmelding fra Norges Fredslag 2021  
SAK 8: Årsrapporter fra lokallag  
Pause  
SAK 9: Regnskap 2021  
SAK 10: Budsjett 2022  
SAK 11: Handlingsplan 2022  
SAK 12: Innsendte saker  
SAK 13: Kontingent 2022  
SAK 14: Inn- og utmeldinger av organisasjoner  
SAK 15: Valg  

Det blei påpekt av Aslak Storaker at SAK 6 ikke kan behandles, da  
vedtektene hindrer at forslaga til vedtekstendringene kan  
realitetsbehandles av Årsmøtet.  

Vedtak: Forslaget til dagsorden godkjennes av årsmøtet, ved at SAK 6  
strykes fra dagsordenen.  

SAK 4: Valg av møteleder, referent og to underskrivere   

Vedtak: Årsmøtet valgte følgende ansvar under årsmøtet: 
Møteleder: Inga Steen  

Ordstyrer: Lene Grimstad  
Referent: Tommy Vad Funderud  
Protokollunderskrivere: Malin Daviknes og Victor Okpe  

SAK 5: Protokoll fra forrige årsmøte   
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Protokoll fra årsmøtet 2021 er sendt ut med sakspapirene. 

Vedtak: Protokoll fra årsmøtet 2021 godkjennes.  

SAK 6: Forslag til vedtektsendringer   

Forslagene er innsendt av styreleder Inga Steen 26. januar 2022. 
5 av 13 Årsmøte i Norges Fredslag 26. mars 2022  

Forslaga til vedtekstendringer kan ikke realitetsbehandles, da de ikke blei  
sendt inn med innkallinga til årsmøtet, og dermed strider med vedtektene.  
Årsmøtet kan dermed ikke fatte vedtak på denne saka, og saka blei  
strøket fra sakslista.  

SAK 7: Årsmelding fra styret i Norges Fredslag   

Styrets årsmelding for 2021 ligger vedlagt. Styreleder gikk gjennom  
årsmeldingen og åpner opp for spørsmål fra årsmøtet. Det var  
oppklarende samtale rundt årsmeldinga.  

Vedtak: Årsmeldinga godkjennes av årsmøtet.  

SAK 8: Årsrapporter fra lokallag   

Årsrapport fra Kongsberg Fredslag og Vestfold Fredslag ble publisert i  
Fredsviljen som ble utsendt alle medlemmer julen 20201, og sendt ut med  
sakspapirene.   

Styreleder redegjorde kort og åpna opp for spørsmål fra årsmøtet, og gikk  
også kort igjennom Vestfold Fredslag.   

Ragnhild ved Kongsberg Fredslag fortalte kort om virksomheta i  
Kongsberg, som fylte fem år i 2022, og beretta kort om hvordan det er å  
drive fredsarbeid i en by prega av våpenindustri.  

Vedtak: Årsrapportene tas til orientering av årsmøtet.  

SAK 9: Regnskap 2021   

Regnskapsfører har fullført regnskapet for 2021.  

Tim Liebenhoff informerte om Norges Fredslags minimale utgifter grunnet  
fraver av ansatte og lokaler, lite drift og et frivillig arbeidende styre.  

Siri Lill Thowsen tok opp viktigheten av at fondene Norges Fredslag nyter  
godt av er etisk forsvarlige når det kommer til våpenindustri og  
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miljøhensyn. Har styret kapasitet til å gå gjennom Alfred Berg  
Humanfond? Tim Liebenhoff orienterte om tidligere styreleer Irene Elise  
Hamborgs forsikring om at dette er et fred- og miljøvennlig fond, men var  
positiv til å oppdatere oss på fondets investeringer. Marielle Leraand  
foreslo å spørre andre ideelle organisasjoner med investeringer i Alfred  
6 av 13 Årsmøte i Norges Fredslag 26. mars 2022  

Berg. Malin Daviknes sa seg villig til å sjekke hos sin organisasjon Redd  
Barna, som også har midler i Alfred Berg.  

Årsmøtet oppfordrer det nye styret til å oppdatere seg på Alfred Berg  
Humanfond, med mål om å ikke investere i virksomhet som står i strid  
med vårt freds- og miljøengasjement.  

Revisjon er gjort av Revisorpartnere. Det blei ytra misnøye fra blant annet  
Rolf Sørby om at revisors beretning ikke var ferdig før årsmøtet, grunnet  
treigt revisorarbeid. Følgende to vedtak blei foreslått, av henholdsvis  
Aslak Storaker og Victor Okpe:  

Vedtak 1: Årsregnskapet godkjennes under forutsetning at det blir  
revisorattestert, og at endelig revisorberetning 2021 oversendes  
medlemmene, og at styret dermed fritas for ansvar.  

Vedtak 2: Årsmøtet gir fullmakt til styret til å godkjenne   
årsmøteregnskapet når undertegna revisjonsberetning foreligger fra  
revisor.  

Vedtak: Årsmøtet gir fullmakt til styret til å godkjenne årsmøteregnskapet  
når undertegna revisjonsberetning foreligger fra revisor.  

Vedtatt med 13 stemmer for Vedtak 2, mot 2 stemmer for Vedtak 1, og 2  
avholdende.  

Årsmøtet tok rundt en halvtimes lønsjpause.  

SAK 10: Budsjett 2022   

Styrets forslag til budsjett er vedlagt. Budsjettet blir gjennomgått av styret  
og det åpnes opp for spørsmål og eventuelle endringsforslag fra årsmøtet.  

Det blei diskutert aktivitetsnivå og synliggjøring. Mange ytra seg om  
medlemmers aktivitet i forhold til hvor mye virksomhet årsmøtet ønsker at  
Fredslaget skal ha, samt årsmøtets tanker om økonomisk bærekraft,   

Flere forslag til budsjettendringer blei lagt fram:  

Forslag til budsjettsendring 1: 15.000,– til nye lokallag, foreslått av Aslak  
Storaker.  

Forslag til budsjettsendring 2: 10.000,– til profilering (merch, annonsering,  
mm.) av Norges Fredslag, foreslått av Inga Steen. 
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Forslag til budsjettsendring 3: 5.000,– til godtgjørelse til styreleder,  
foreslått av Regine Steinvik.  

Vedtak: Forslag 1 og 2 til budsjettendring velges av årsmøtet. Budsjettet  
godkjennes av årsmøtet, med de nye forslaga implementert.  

Forslag 1 valgt med 16 stemmer. Forslag 2 valgt med 15 mot 1 stemme.  
Forslag 3 fikk 7 stemmer, og derfor avslag.  

SAK 11: Handlingsplan 2022   

Styremedlemmer greide ut om forslaget til handlingsplan, og ba om  
innspill og forslag til prioriteringer fra årsmøtet. Det blei diskutert en rekke  
nye forslag til endringer i handlingsplanen.  

Endringsforslag 1, foreslått av Aslak Storaker: Stryk «i Vestfold og  
Kongsberg» under punktet «Medlems- og nettverksansvarlig» på s. 2 i  
handlingsplanen.  

Endringsforslag 2, foreslått av Marielle Leraand: Legg til «Det settes ned  
en aksjonsgruppe med basis i styret. Aksjonsgruppa har ansvar for å  
koordinere aksjoner basert på styrets vedtak.» under «Bli mer synlig som  
organisasjon.»  

Vedtak: Forslaga til endringer i handlingsplanen godkjennes av årsmøtet.  

SAK 12: Innsendte saker   

Sak 12.1. Forslag til retningslinjer for aktive medlemmer og lokallag i  
NFL   

Saken er innsendt av styret og ligger vedlagt. Styret har sett gjennom  
forslaget og sender det videre til årsmøtet. Styret gikk igjennom forslaget  
og det blei åpna opp for spørsmål fra årsmøtet. Årsmøtet diskuterte kort  
ordlyden i retningslinjene og et forslag til endring av ordlyd blei fremma  
under årsmøtet.  

Forslag til endring i ordlyd i teksten, fra Marielle Leraand:  Under 
«Kriterier»: «Medlemmene oppfordres til å sette seg inn i de til  
enhver tid pågående kampanjer og samarbeid NFL er en del av.»  

Årsmøtet stemte for å endre ordlyden i dette punktet i retningslinjene. 

Vedtak: Retningslinjene med ordlydsendring godkjennes av årsmøtet. 

8 av 13 Årsmøte i Norges Fredslag 26. mars 2022 Sak 12.2. Forslag til 

resolusjoner   

Innsendt av styremedlem Regine Steinvik 26. februar 2022.   
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• A. Norges Fredslag har gjort et formidabelt arbeid for å tilpasse seg de  
nye økonomiske forhold når staten har kuttet ut mye av støtten. De faste  
utgiftene har blitt betydelig redusert. Norges Fredslag har en  
medlemsmasse som betaler kontingent og som gir gaver. Norges  
Fredslag har også et fond som har en del verdier og noe avkastning.  
Samtidig har Fredslaget minst et lokallag som er veldig aktivt, og som  
når et bredt publikum ved å samarbeide både med videregående skole,  
bibliotek og kino. De driver aktivt opplysningsarbeid for fred, de får fler  
medlemmer, og de bidrar aktiv til økt kjennskap om Norges Fredslag.  
Men deres aktivitetsnivå kan bli truet av manglende økonomiske midler.  
Mange organisasjoner lar en del av kontingenten gå til lokallaget. Denne  
muligheten kan diskuteres, men medlemmer av Norges Fredslag er  
veldig spredt.   
Forslag til resolusjon: Norges Fredslag støtter økonomisk de meste  
aktive lokallag, så lenge det ikke setter økonomien til Norges Fredslag i  
fare. På den måten blir Norges Fredslag et forbindelsesledd mellom  
medlemmer. Dette vil gjøre at ikke- aktive medlemmer økonomisk kan  
støtter aktive medlemmer. På grunn av små midler kan lokallag ikke bli  
støttet 100 % av NFL. Lokallag oppfordres fremdeles om å søke midler  
så mange plass steder mulig.   

Årsmøtet diskuterte forslaget, og det kom fram til at innsender av  
forslaget, Regine Steinvik, trakk forslaget sitt.  

• B. Norge har sju «Fred- og menneskerettighetssenter i Norge». Disse  får 
økonomisk støtte fra staten, mens posten om «opplysningsarbeid for  
fred» har forsvunnet fra statsbudsjett. Disse sentrene var for det meste  
menneskerettighetssentre før. Nesten alle ungdommer tilbringer minst  
en dag der i løpet av skoleårene. For eksempel viser Falstadsenteret  
hvor ille andre verdens krig var, men de forteller ikke hvordan man kan  
engasjere seg for å hindre framtidig krig.   
Forslag til resolusjon: Norges Fredslag støtter arbeidet om å få mer  
informasjon om fred og fredsarbeid på «Fred og   
menneskerettighetssentrene» i Norge generelt, og fortrinnsvis i  
Falstadsenteret. Vi kan for eksempel be dem ha en link på sine nettsider  
til «Norge Fredslag» og «Internasjonale Kvinneliga for fred og frihet»,  
eller «Norges Fredsråd».   

Årsmøtet diskuterte forslaget og kom med oppklaringsspørsmål. Det kom  
fram at forslaget kanskje egner seg bedre som en sak til styret, da det  
handler om et enkeltmedlems forslag til initiativ. Det blei foreslått at styret  
9 av 13 Årsmøte i Norges Fredslag 26. mars 2022 behandler forslaget uanvengig 

av årsmøtet.  

Vedtak: Årsmøtet tar ikke stilling til et enkeltmeldems initiativ på akkurat  
dette forslaget, da det ikke egner seg som en sank for årsmøtet å ta  
stilling til på dette tidspunktet.  
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• C. Innmelding i organisasjon   

I prinsipprogrammet kan vi lese at: «NFL arbeider for en varig verdensfred  
bygd på økonomisk og sosial rettferdighet, frihet og personlig ansvar, og  
for utvikling av en fredskultur der konflikter innen og mellom land  
håndteres på en konstruktiv og ikkevoldelig måte.»   

I 2014 startet organisasjon «World Beyond War» opp i USA med mål om å  
avskaffe krig. De samler kunnskap fra fredsforsker verden rundt. Målet er  å 
samle fredsaktivister i et stort nettverk for å styrke hverandre og jobbe  mer 
systematisk for å stoppe krigene. Denne organisasjon er unik i sin  
framgangsmåte og omfang. De har mange ressurser på sin nettside og  
deres måte å avkrefte krigsmyter på er veldig tydelige: krig er verken  
nødvendig eller uunngåelig eller gunstig eller berettiget. De samler  
underskrift til en fredserklæring.. Organisasjoner som har underskrevet  blir 
«affiliate»   

Deres fredserklæring:   

“Vi innser at krig og militarisme gjør oss mindre trygge i stedet for å  
beskytte oss, at våpen dreper, skader og traumatiserer voksne, barn og  
spedbarn, gjør alvorlig skade på naturmiljøet, undergraver  
borgerrettigheter, og skader våre ressurser. Vi forplikter oss til å delta i og  
støtte ikkevoldelige bestrebelser på å gjøre slutt på all krig og alle  
forberedelser til krig og bidra til å bygge en bærekraftig og rettferdig fred».   

Original tekst: “We understand that wars and militarism make us less safe  
rather than protect us, that they kill, injure and traumatize adults, children  
and infants, severely damage the natural environment, erode civil  
liberties, and drain our economies, siphoning resources from life-affirming  
activities. We commit to engage in and support nonviolent efforts to end  
all war and preparations for war and to create a sustainable and just  
peace.”   

Fredslaget jobber for å redusere bruk av vold, og for å bygge en  
fredskultur. Vi har samme mål som World Beyond War, og støtter dem ved  
å underskrive deres fredserklæring. https://worldbeyondwar.org/var 
organisasjon-stotter-kravet-om-fred/  

10 av 13 Årsmøte i Norges Fredslag 26. mars 2022  

Forslag til vedtak: Norges Fredslag underskriver fredserklæringen til  
World Beyond War.   

Denne saken ble sendt til Fredslaget på forrige årsmøte, med en mye  
kortere begrunnelse. Styrets innstilling fra i fjor var at saken skulle  
oversendes årsmøtet. Styret hadde saken oppe for diskusjon på et  
styremøte 3. mars 2021, forkant av forrige årsmøte. Styret var da ikke  
kjent med initiativet før det ble sendt inn, og visste dermed ingenting om  
organisasjonen. Ut fra informasjonen tilgjengelig under behandlingen var  
det vanskelig for styret, på det tidspunktet, å ta et standpunkt i denne  
saken. Styret er opptatt av at alle standpunktene NFL tar skal ha en  
praktisk betydning for fredssaken, slik at en tilslutning blir noe mer enn at  
«NFL er enig i budskapet». NFL er per i dag tilsluttet en rekke initiativ og  
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opprop, men som på grunn av begrenset kapasitet, ikke blir fulgt opp  
utover å lese e-poster med oppdateringer om hvor saken står. Styret følte  
derfor at om denne erklæringen skal tilsluttes, må det også avsettes  
ressurser til å følge den opp. Dette har ikke NFL prioritert per i dag.   

Styret følte også at det trengte mer informasjon om initiativet og om hva  
dette ville bety for NFL i praktisk oppfølging. Styret ønsket derfor å  
oversende saken til årsmøtet uten innstilling slik at forslagsstiller kunne  
fremme et større saksframlegg slik at årsmøtet kan ta en mer informert  
beslutning og legge prioriteringer deretter. Tilleggsinformasjon fått etter  
innsending:   

Ifølge World Beyond War sier de at:   

1. Dersom Norges Fredslag ønsker å signere, er de ikke nødt til å  
forplikte seg til å gjøre noe annet enn å kun signere.   

2. Norges Fredslag kan trekke sin signatur dersom World Beyond War  
endrer karakter og standpunkt.   

3. World Beyond har et styre som er valgt av sine medlemmer og  
nominasjoner for nye styremedlemmer er alltid velkomne.   

Årsmøtet diskuterte forslaget, kom med oppklaringsspørsmål til Regine  
Steinvik, og foretok avstemning.  

Vedtak: Norges Fredslag underskriver fredserklæringen til World Beyond  
War.  

Vedtatt med 9 mot 5 stemmer, resten avholdende. 

11 av 13 Årsmøte i Norges Fredslag 26. mars 2022 SAK 13: Kontingent 

2023   

Forrige årsmøte vedtok årsmøtet å heve kontingenten for yrkesaktive med  
50 kr, men beholde kontingenten for ikke-yrkesaktive. Kontingenten for  
2022 er dermed på 350 kr for yrkesaktive og 150 kr for ikke-yrkesaktive.  
Styret innstiller på at kontingenten for 2023 beholdes uendret.   

Vedtak: Kontingenten for 2023 fastsettes til følgende:  
Yrkesaktive: 350 kroner  
Ikke-yrkesaktive: 150 kroner  

Enstemmig vedtatt.  

SAK 14: Inn- og utmeldinger av andre organisasjoner  

Norges Fredslag er medlem av:   

❖ ICAN – International Campaign to Abolish Nuclear Weapons ❖ IPB -  
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International Peace Bureau   

❖ European Network on Armed Drones  

❖ Campaign to Stop Killer Robots  

❖ ENAAT – European Network Against Arms Trade ❖ ForUM – Forum for  

Utvikling og Miljø  

❖ FN-sambandet  

❖ Nonviolent Peaceforce   

❖ Norges Fredsråd  

❖ Norges Sosiale Forum   

Styret foreslår ingen endringer. Forslag til vedtak:   

Vedtak: Norges Fredslag gjør ingen endringer i medlemskapene per mars  
2022.  

Enstemmig vedtatt. 
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Valgkomitéens innstilling til styret lyder som følger:   

Innstilling 2022/2023   

1. Styreleder: Inga Steen  
2. Nestleder: Malin Daviknes  
3. Leder av temagruppe Autonome våpen: Lene Grimstad 
4. Leder av temagruppe Fred og miljø: Tim D. Liebenhoff 
5. Redaktør for Fredsviljen: Tommy Vad Flaaten  
6. Medlem/lokallagsansvarlig: Regine Steinvik  
7. Kommunikasjonsansvarlig: Vilde Ingeborg Holtan Håvardsrud  
8. Vara: Ülkem Safak  
9. Vara: Marielle Leraand (foreslått av valgkommitéleder)  

Benkeforslag blei levert til ordstyrer. Hvis flere stiller gis hver kandidat tre  
minutter til å presentere seg for årsmøtet. Hvis kun én kandidat stiller til  
verv og ingen har motsigelser velges vedkommende ved akklamasjon.  

De nye kandidatene til styremedlemmer presenterte seg for årsmøtet.   

Marielle Leraand blei foreslått av valgkommitéleder Aslak Storaker fremfor  
årsmøtet som vara.  

Vedtak: Innstillinga til valgkomiteen og årsmøtets forslag til vara velges  
som nytt styre.  

Valgt ved akklamasjon.  
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Konfliktombud   

Innstilling til konfliktombud for styreperioden 2022/2023 lyder som følger:  
Ingrid Benedicte Ness Brudevoll, gjenvalg   

Vedtak: Ingrid Benedicte Ness Brudevoll velges som konfliktombud for  
styreperioden 2022/2023.  

Vedtatt ved akklamasjon.  

Revisorer  

Årsmøtet blei minna på om at valg av revisor ikke var med i dagsorden,  og 
ble dermed lagt inn i sakslista. Det blei diskutert hvorvidt Fredslaget  skal 
beholde sin nåværende revisor. På grunn av at revisors beretning blei  

13 av 13 Årsmøte i Norges Fredslag 26. mars 2022  

forsinka til Årsmøtet, kom det en oppfordring til styret for å se på om det  
er mulig å finne en annen revisor fram til neste årsmøte.   

Vedtak: Revisorpartnere gjenvelges av årsmøtet som revisorer. 

Vedtatt ved akklamasjon.  

Valgkomité  

Styret har per idag hatt en valgkomité på tre personer. Innspill ønskes av  
årsmøtet til de postene som er ledig. Styrets innstilling til valgkomité for  
styreperioden 2022/2023 er:   

1. Aslak Storaker, medlem, gjenvalg   

2. Elisabeth Kristiansen, medlem, gjenvalg   

3. Penny Heymans, medlem (foreslått av Tim Liebenhoff)  

Tim Liebenhoff foreslo Penny Heymans som medlem av valgkomitéen.  
Penny takka ja.  

Vedtak: Den nye valgkomitéen godkjennes av årsmøtet. 

Vedtatt ved akklamasjon.  

Styreleder Inga Steen avslutta møtet og takka for deltakelsen.  
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Protokollunderskrivere  

Dato: 21.06.2022  

Malin Daviknes      Victor Okpe 
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